



Protokoll för Styrelsemöte

Plats: Byahuset.

Tid: Söndag 4 juni 2023 kl. 19:00

1. **Mötets öppnande:** Petra West Stenkvist
2. **Närvaro:** Petra West Stenkvist, Jocke Åkesson, Gabriella Lindfors, Peter Sjöholm, Mats Ekdahl, Ulla Hedin samt adjungerad Mats Grahn (punkt 5)
Frånvaro: Berit Andersson.
3. **Godkännande av dagordning och val av sekreterare:** Ulla Hedin och
justeringsperson: Mats Ekdahl
4. **Föregående mötesprotokoll:** Godkändes
5. **Ekonomi status:**
Då punkten 7 c på dagordningen "Förslag riktlinjer och lathund inom byalagets verksamhet", bil. 3 i väsentliga delar berör ekonomifrågorna togs den med som ett underlag för den genomgång och uppföljande diskussion som fördes. (Beslut, se p. 7C)
En genomgång gjordes av Jocke Åkesson gällande Resultat och Balansräkning och Mats Grahn informerade och visade hur redovisningen fortsatt ska ske beträffande PUB-laget.
6. **Punkter sedan föregående möte:**
 - a) **Snårestads Facebookgrupp** – Gruppen är inte byalagets ansvar men bra om alla vet att Camilla Ahlgren tagit över efter Peter och åter är ansvarig.
 - b) **Utbildning HLR** - Första tillfället sker den 8 juni med Petra som ansvarig för fika m.m. Ulla ansvarar för detta den 22 augusti
 - c) **Midsommarfirandet** – Ulla redovisar att kontakter är gjorda och info kommer gå ut så snart möjligt till byalagets medlemmar.
 - d) **The Beez anordnar konsert på Byahusets veranda den 30 juni.** Utskick går ut till byalagets medlemmar. Besökande kommer ombes att var i god tid för att hjälpa till att ta fram bord och stolar. (Gälla sedan även att ställa tillbaka efter spelningen). Gabby och Ulla kommer att vara på plats för att samordna. Info om detta kommer via mail.
 - e) **Ansökningar bidrag** – Roy Nordstedt och Mats Ekdahl har varit i Ystad på ett infomöte angående Leaders EU-projekt. Finns möjlighet till att få bidrag, men behövs ett konkretare förslag. Medel behövs främst till husrenoveringar för att fortsatt kunna bedriva den verksamhet som önskas. Planering och prioriteringar behöver göras för vad som kan självfinansieras (driftsbidrag från kommunen) och vad som bör ansökas om från annat håll. Beslutas att en grupp bestående av Mats Ekdahl, Roy Nordstedt, Eric Stenqvist, Mats

Grahn och Joakim Åkesson träffas den 6/6 för att spåna om vad som behöver göras med Byahusets fastighet. (Se även utkast underhållsplan bil. 1)

- f) Beträffande **ansökan om ekonomiskt bidrag till väderskydd/grillkåta** har vi ännu inte fått något besked om beslut. Budskapet är dock att de byalag som de senaste åren fått bidrag inte kommer prioriteras.
- g) **Städdag** - Först planeras att hjälpa till att ta upp grejer från förråd och källare till Loppisen den 5 augusti. Detta gör vi den 4 augusti. Innan dess kollar Gabby med hjälp av övriga i PUB-laget över vad som kan sortera bort i kök/servering. Efter själva Loppisen bör också så många som möjligt bidra till att huset städas. Beslutas att Gabby och Petra hjälps åt med en plan för det. Petra meddelar Thomas och Göran så de tar med det i sitt utskick angående medhjälpare dessa dagar.
- h) **Familjedag i höst**. Petra har pratat med fler som vill bidra. Bl.a. Martin på 26:e vägen som förslagit skateboard och fiske. Andra förslag till program är traktoråkning, brandbilen från Ljunits Frivilliga brandkår, korvgrillning, tipsrunda m.m. Förslag på datum är den 10 alt. den 17 september mellan 12-16.00. Petra kolla av med Martin vad som är möjligt innan datum bestäms. Petra, Gabby och Jocke spånar sedan vidare.
- i) Övrig avstämning de olika lagen/verksamheterna (se även bil. 2 förslag aktivitetsplan)
- Hemsidan:** Petra har träffat Henning och pratat om hur den kan utvecklas, bl.a. att protokoll, stadgar och liknande bör läggas in där. Tipsar om att titta på Byalaget Kåsebergas nya sida som de "moderniserat" och som blivit väldigt bra. Bestämt med Henning att vi till hösten skickar ut ett mejl där vi efterfrågar om det finns någon/några som kan vara med i vidare utvecklingsarbete. Peter Sjöholm säger sig vara villig att jobba med denna, helst ihop med någon annan. Om man vill ta in en webbdesigner så kostar det 10 000 kronor i startavgift. Möjligen går det att söka bidrag, Petra har sett att postgirot ev. kan vara möjlig bidragsgivare. Vi återkommer till frågan i höst!
- Huslaget:** Mats informerar om att Per Flygare, elektriker, kommer i juni och påbörjar elsäkerhetsarbetet.

7. Nya punkter:

- a) **Kort info från BLR + samrådsmöte** Ystad kommunen angående trygghets- och säkerhetsfrågor. Mer info finns på Ystad kommuns hemsida.
- b) Petra har varit i kontakt med ägaren till **f.d. vandrarhemmet**. Han och hans kollega kommer ansöka om bygglov för **om- och nybyggnation**. Det **planeras för ett infomöte** för byborna i slutet av augusti. Ett utskick om planerna och möte kommer inom de närmaste veckorna.
- c) Förslag om **riktlinjer/lathund för verksamheter inom Snårestads byalag** (Se bil. 3 samt p. 5 ovan)
- Styrelsen beslutar i enlighet med förslaget att:**
- förslaget om "Riktlinjer och lathund" som tagit fram av ordförande i dialog med berörda parter antas i sin helhet
 - de olika lagen ska enligt beslutat riktlinje tilldelas en årlig budget utifrån beräknade kostnader – inkomster som de själva sedan har att disponera fritt över.
T.ex. ska redaktionen för Bybladet tilldelas en budget som motsvarar de totala kostnaderna för tryckning, material och distribution motsvarande totalt 52 sidor/år – inkomst i form av bidrag 1.500: - från Byalagsrådet.
 - fortsatt redovisning från PUB-laget sker enligt Mats Grahns förslag.

- verksamhet, där avgift tas som går till arrangören av aktiviteten, kan ske i samarbete med byalaget men endast om överenskommelse finns med styrelsen, t.ex. "The Beez" spelningar, yoga m.m. Arrangören står då för själva aktiviteten medan byalaget bidrar med främst annonsering och upplåtelse av lokal och liknande.
- byalagets medlemmar ska få information om vad som gäller, såväl byalagets stadgar som beslutade riktlinjer/lathund ska därför finnas tillgängliga på byalagets hemsida.

8. **Övrigt:** Mötestider för resten av året blir: 20/8, 29/10, samt 10/12. Samtliga klockan 19 som tidigare.

9. **Mötet avslutas** av ordförande Petra

Vid protokollet:

Ordförande:

Justeras:

.....
Ulla Hedin

.....
Petra West Stenkvis

.....
Mats Ekdahl